
 

 
 

Referat 
 

Styremøte nr. 7/2021-23 
 
Dato   Tirsdag 6.september 2022 

 

Sted   Idrettens Hus, Lillehammer 

 

Til stede  

• Hovedstyret Kjetil Dahlen, Sigrid Snuggerud (Teams) og Anne Karen Olsen (Teams) 

• Varamedlem Espen Moltubakk og Lillann Gulbrandsen (Teams) 

• Grenledere   Torger Fenstad, May Kristin Lønseth, Jørn Tore Linberg og  

       Ragnhild Soleng (for Torbjørn Broks Pettersen) 

• Admin  Ellie Lein  

 

Forfall   Ine Wigernæs, Torbjørn Broks Pettersen og Marianne Myklebust 
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INNKALLING/REFERAT 
 

 

 

SAK 67 GODKJENNE INNKALLING OG VURDERE INHABILITET 
 

   Godkjenne av møteinnkalling og vurdere inhabilitet. 

 
 

Vedtak:  

Møteinnkalling godkjennes. 

Inhabilitet er vurdert, ingen anses som inhabile i saker på dagens saksliste. 

 

 

SAK 68 GODKJENNE REFERAT 
 

   Godkjenne referat nr. 6/2021-23 

 

 

   Vedtak:  

   Referat nr. 6/2021-23 godkjennes.  

 

 
RAPPORTERING 
 

 

SAK 69 REGNSKAP pr. 31.08.22 
 

Regnskapsrapport pr. 31.08.22 vil bli gjennomgått på styremøtet. 
 

• Resultat pr. 31.08.22 

• Balanse pr. 31.08.22 

 

Kommentarer til regnskapet 

 

Fordeling av grentilskudd 2022 

Grentilskuddet utgjør totalt kr. 550.000, som fordeles etter en fordelingsnøkkel 

vedtatt på Skikretstinget 2021, basert på medlemstallene for 2021.  

Dette gir følgende fordeling for 2022:  

 

        Flatt 55% ihht. Idrettsreg. 2021 TOTALT 

Alpint 60 500 1 164 30 357 90 857 

Freestyle 60 500 580 15 126 75 626 

Hopp 60 500 333 8 685 69 185 

Kombinert 60 500 217 5 659 66 160 

Langrenn 60 500 7 172 187 046 247 546 

Telemark 0 24 626 626 

 302 500 9 490 247 500 550 000 
 

 

 

 

 

https://www.skiforbundet.no/globalassets/06-krets---medier/oppland/8-styret/2021-23/motereferat/referat_6_2021-23_24.-mai-2022.pdf
https://www.skiforbundet.no/contentassets/9bb9cdca2f84489e91195c8312f098ec/osk_regnskap-pr.-31.08.2022--til-styret.pdf
https://www.skiforbundet.no/contentassets/9bb9cdca2f84489e91195c8312f098ec/balanserapport-pr.-31.08.2022.pdf


Grunntilskudd fylkeskommunale aktivitetsmidler 2022 

Etter sammenslåingen av de to idrettskretsene, er også kriteriene for fordeling av de 

fylkeskommunale midlene, også kalt aktivitetsmidler. F.o.m. 2022 utbetales et 

grunntilskudd til alle særkretser, delvis basert på medlemstall. Resten fordeles etter 

søknad på aktivitetsprosjekt, som før. Her har Oppland SK mottatt kr. 60.000, hvorav 

50% er utbetalt pr. august 2022. 

 

 

Lønns- og driftskostnader skiklubbutvikler 

Det jobbes med at alle skiklubbutviklerne skal finansieres 100% av Skiforbundet. Men 

p.t. dekker vi Mariannes lønn for 50%-stillingen hos oss, mens pensjon, forsikringer 

og deler av driftskostnadene dekkes av Skiforbundet. 

 

 

Hopp/kombinert: 

 

Oppland Skidommerlaug 

… er lagt ned, de økonomiske midlene er overført skikretsen for videre bruk til arbeid 

med hoppdommere, administrert av skikretsens dommerutvalg. Dette regnskapet 

føres som eget prosjekt, mer øremerket EK. 

 

Team Oppland Hopp/Kombinert (TOHK) 

… vil bli lagt ned ifbm. etableringen av Team Lillehammer UNG (se sak 76, 

Informasjon gren, Hopp/kombinert.) Prosjektet og pengene tilknyttet TOHK vil da 

overføres og videreføres som eget prosjektregnskap for Team Lillehammer UNG. 
 

 

Vedtak 
 

Regnskap pr. 31.08.2022 tas til etterretning 
 

 

 

 

SAK 70 STATUS SKIUTVIKLER 
 

 

  Marianne er nå ansatt i 100% stilling, som fordeles som følger: 

• Oppland 50% 

• Hedmark 30% 

• NSF 20% 
 

Hvordan Marianne fordeler sine prosenter vil gå litt i rykk og napp, men den totale 

fordelingen av arbeidet over tid skal fordeles som over. 
 

Planer for Oppland august-oktober 2022 pr. 1. september  

(lista oppdateres fortløpende) 

 

• Uke 34: 

o 23. august: Deltok på AK-møte  

o Levert utstyrspakke til Torpa Ski 

• Uke 36: 

o Søndag 11. september: Trener på barmarksamling alpint/telemark  

• Uke 37: Befaring Harestua IL anleggsutvikling  (cross/skileik/distanse) 

• Uke 40: Inspirasjonskveld Torpa Ski 3. oktober 

• Uke 44: 

o Søndag 6. november: Barmarksamling alpint Trettenhallen 



 

 

Marianne vil i løpet av høsten ta kontakt med klubbene i Midtdalen som jobber med å 

etablere et fellesopplegg for langrenn i høst. Og i tillegg planlegges et initiativ mot 

Bagn IL. 

 

Vi har også planlagt et møte med Katrine Horsberg Lange, kursholder trenerkurs 

Langrenn, som har flyttet fra Oslo til Lillehammer og gjerne vil bidra som kursholder 

for Oppland Skikrets. 

 

Utstyrshenger OSK 

Vi planlegger for innkjøp av en utstyrshenger, som fylles med bl.a. skileikpakker, 

skiutstyr, orgeltramp og plasthopp. Tanken er at denne skal lånes ut til klubber, både 

med og uten skiklubbutvikler. Det er søkt om prosjektmidler fra Sparebankstiftelsen 

DNB. Dersom det ikke lykkes, kan det søkes andre steder, alternativt kan skikretsen 

finansiere den selv. 

 

 

Vedtak: 

Informasjonen tas til etterretning 

 

 

 

SAK 71 STATUS GRENER HANDLINGSPLAN  
 

Handlingsplan med alle tiltak ligger som et felles dokument i Teams. Dette brukes som 

underlag for rapporteringen. Her kan alle i styret redigere etter behov, inkl. legge inn 

eventuelle nye tiltak. 

 

Tiltakene er merket iht. trafikklysmodellen. Grenlederne har ansvar for å endre farge 

etter hvert som de planlegges og gjennomføres. Kort status vil bli gjennomgått på 

styremøtet. 

 

 

Vedtak: 

Informasjonen tas til etterretning. 

 

 

 

 

 

DISKUSJONS- OG VEDTAKSSAKER 
 

 

 

SAK 72 REVIDERT BUDSJETT 2022 

 

 Forslag til reviderte budsjett avdelingsvis pr. august 2022 ligger inne i regnskapsstatus 

pr. 31.08.22 

 

 

Vedtak: 

Alle forslag til revidert budsjett godkjennes. 

 



SAK 73 SØKNAD ALPINT; Støtte til Team Hafjell Kvitfjell SNØ-LAGET 
 

Bakgrunn 

Det norske alpinlandslaget teller i dag 34 utøvere, som inkluderer både damer og 

herrer, både funksjonsfriske og para-utøvere.  
 

I tillegg bruker NSF noe penger på Trønder-Alpin og nå på Hafjell Kvitfjell SNØ-laget, 

som i fjor kun het SNØ-laget. Med det bidrar NSF sentralt til å gi ytterligere 15-20 

utøvere et treningstilbud, så sant konstellasjonene klarer å mobilisere tilstrekkelig 

med midler i tillegg. 
 

Hafjell Kvitfjell Snø-laget har allerede engasjert Niklas Kjelsli som trener. Niklas 

kommer fra jobb på Oppdal Skigymnas, med svært gode skussmål. Samtidig er Peter 

Lederer, bosatt i Lillehammer og tidligere trener i Alpine Racing Academy med base i 

Hafjell, inne som en av støttespillerne rundt laget.  

 

Oppland Skikrets har for kommende sesong to deltakere i gruppa, Amalie Harildstad 

og Oliver Norheim, begge fra Lillehammer Skiklub. Uttaket er gjort av hovedtrener 

Kjelsli i samarbeid med NSF. 
 

Hafjell Kvitfjell Snø-laget har nå utfordret Oppland, Hedmark, Buskerud, Akershus og 

Oslo Skikrets til hver å bidra med en medlemskontingent på kr 20.000,-  I forslaget til 

avtale ligger samtidig et bidrag på kr 20.000,- pr utøver som deltar, dog begrenset 

oppad til maksimalt kr 30.000,- pr krets. 
 

Skikretsens alpinkomité (AK) har diskutert saken i komitémøte 23. august, og Jørtik 

har gått en runde med de øvrige kretsene for i noen grad kalibrere innstillingen og 

responsen overfor laget. Alle kretsene stiller seg positive til å bidra, men det er 

åpenbar nokså stor forskjell på evnen. AK ser etableringen av tilbudet som en 

komplettering av det eksisterende tilbudet i kretsen, i og med at det skaper muligheter 

for videre satsing etter skigymnas for utøvere som ikke er inne i landslagsvarmen 

enda. For få år siden bidro LUC-laget, med base i Hafjell og knytning mot studier på 

HINN, med flere landslagsutøvere. Blant andre var Maren Skjøld et produkt herfra. 

Ifølge NSF skal utøverne i laget nå også få skipool status som er en stor fordel i forhold 

til utstyr. 

 

Søknad 

Oppland AK ser imidlertid at et bidrag til laget på inntil kr 50.000,- årlig blir et for 

stort innhogg i tilgjengelige midler i AK over tid, og ber med dette styret i Oppland 

Skikrets om en årlig støtte på kr. 30.000,- til dekning av «medlemsavgiften» til Hafjell 

Kvitfjell Snø-laget, samt deler av utøverbidraget. Dette er samme modell som 

Akershus Skikrets. Resten av utøveravgiften ser AK for seg at dekkes av AK sitt 

budsjett. 

 

  Stille krav til laget/utøverne å gi noe tilbake til breddearrangement i kretsen. 

 

Vedlegg:  

• Presentasjon av opplegg 

• Forslag Teamavtale 

 

 

Vedtak: 

Skikretsen støtter SNØ-laget med kr. 30.000 pr. år i tre år. Deretter evalueres 

prosjektet for en mulig forlengelse. AK gir årlige rapporter fra laget.  

 

 

https://www.skiforbundet.no/contentassets/9bb9cdca2f84489e91195c8312f098ec/presentasjon-sesongen-2022-2026---v5.pdf
https://www.skiforbundet.no/contentassets/9bb9cdca2f84489e91195c8312f098ec/teamavtale-standard-1-hafjell-kvitfjell-sno-racing-2023---2026-v3.pdf


SAK 74 VEIEN VIDERE FOR OPPLAND SKIKRETS 
 

Vi har lagt bak oss to krevende år, med pandemi, restriksjoner, krevende snøforhold 

m.m. Nå står vi foran det som forhåpentligvis blir en mer ‘normal’ sesong, til tross for 

en fortsatt turbulent verden. 

 

Med bakgrunn i medlemstall, historikk og utvikling, spørreundersøkelse og 

handlingsplaner tar vi diskusjonen på styremøtet – hva nå, Oppland Skikrets? 

 

Medlemstall 2021 
Medlemstallene for 2021 er nå klare.  

 

 

Norges Skiforbund  

…. hadde i 20201 totalt 125.400 medlemmer, en nedgang på 12.873 jf. med 2020. 

Alle skikretser bortsett fra har hatt en nedgang i medlemmer. 
 

• NSF medlemstall_statistikk krets 

• NSF medlemstall_statistikk gren 

 

Til sammenligning har andre særforbund hatt følgende medlemstall: 
 

• Medlemsutvikling andre særforbund 

 

 

Oppland Skikrets  

… hadde 9.490 aktive medlemmer, som er en nedgang på 528 medlemmer jf. med 

2020 (10.018). Vi hadde 91 aktive klubber/skigrupper pr. 31.12.21, og vi er med det nå 

den 4. største skikretsen.  
 

Endringen fra 2020 til 2021 i de ulike aldersklassene fordeler seg som følger: 
 

• 0-5 år  -133  

• 6-12 år  -237 

• 13-19 år  - 97 

• 20-25 år  -145 

• 26 år –  +84 

 

• Kvinner  - 177 

• Menn   -351 

 
Vedlagt finner dere mer detaljerte tall for Oppland Skikrets 
 

• totaloversikt alle klubber – med grener 

• totaloversikt alle klubber – med historikk 

• oversikt pr. gren 

• oversikt parautøvere 

 2021 2020 2019 2018 2017 2016 2015 2014 

 9 490 10 018 10 006 10 803 11 235 11 115 10 690 11 755 

Alpint 1 164 1 105 997 1 080 915 922 1 058 1 068 

Freestyle 580 536 525 581 521 371 260 269 

Hopp 333 338 320 348 439 316 263 423 

Kombinert 217 186 187 114 152 108 90 195 

Langrenn 7 172 7 835 7 968 8 662 9 189 9 360 10 652 11 727 

Telemark 24 18 9 18 19 38 38 28 

https://www.skiforbundet.no/contentassets/9bb9cdca2f84489e91195c8312f098ec/nsf_medlemstall-krets.pdf
https://www.skiforbundet.no/contentassets/9bb9cdca2f84489e91195c8312f098ec/nsf_medlemstall-krets.pdf
https://www.skiforbundet.no/contentassets/9bb9cdca2f84489e91195c8312f098ec/nsf_medlemstall-gren.pdf
https://www.skiforbundet.no/contentassets/9bb9cdca2f84489e91195c8312f098ec/medlemstall-andre-sarforbund.pdf
https://www.skiforbundet.no/contentassets/9bb9cdca2f84489e91195c8312f098ec/osk_ir-2021_totaloversikt-alle-klubber_med-grener.pdf
https://www.skiforbundet.no/contentassets/9bb9cdca2f84489e91195c8312f098ec/osk_ir-2021_totaloversikt-med-historikk.pdf
https://www.skiforbundet.no/contentassets/9bb9cdca2f84489e91195c8312f098ec/ir-2021_oppland-skikrets_alle-grener.pdf
https://www.skiforbundet.no/contentassets/9bb9cdca2f84489e91195c8312f098ec/ir-2021_oppland-skikrets_para.pdf


Kommentar 

Dette er tall for 2021, dvs. det var fortsatt pandemi og vi hadde restriksjoner på 

skirenn og aktivitet store deler av året. 

 

Andre faktorer som kan ha påvirket tallene; 
 

• To klubber (Team Skynet og Fåberg IL), som i 2020 rapporterte inn til 

sammen drøyt 200 medlemmer, står med 0 medlemmer i 2021. Team Skynet 

har avviklet skigruppa, Fåberg IL er i en omorganiseringsprosess. 
 

• De siste vintrene har det vært til dels krevende snøforhold for flere klubber 

med lokale anlegg i lavlandet. 
 

• Det har vært en omfattende opprydning i medlemstall ifbm. overgangen til 

digitale medlemsregistre 
 

• Definisjonen av aktive medlemmer forvirrer fortsatt mange. Men dette slår 

nok litt begge veier – noen overrapporterer, ander underrapporterer. 
 

• Konkurrende idretter som drives på helårsbasis 

 

Men det er ingen tvil om at det er en reell nedgang i aktive medlemmer på ski. 
 

Vårt skiklubbutviklerprosjekt har nå funnet sin form, og vi har hatt og planlegger for 

flere gode tiltak innen bl.a. inspirasjon, kompetansepåfyll og anleggsutvikling som vi 

mener på sikt kan bidra til medlemsvekst.  
 

Spørsmålet er hva mer skikretsen kan gjøre for å snu trenden? 

 

Diskusjonen på styremøtet ga følgende ideer/innspill; 

 

Vi må tørre å tenke nytt, både krets og klubber. Vi må observere og lytte til signalene 

der ute, både fra klubb, foreldre og utøvere.  

 

Nye, artige konkurranseformer? 

Skikretsen kan inspirere,  påvirke og utfordre klubbene til å arrangere nyskapende 

aktivitet og mer lekpregde konkurranseformer enn de tradisjonelle, spesielt i 

aldersbestemte klasser. F.eks. Jam-kjørning, blinkhopping o.l. Både på klubb-og 

kretsnivå.  Kan kretsen lage noen gode incentiver for å stiulere klubbene til å tenke 

nytt? F.eks. gulrot i form av penger, eller bistand av Marianne. 
 

Skikretsen bør sette som mål at alle grener har min. et slik arrangement på terminlista 

for 2022-23.  

 

Bruke skiklubbutvikleren aktivt i alle grener 

Alle grenene har fortsatt et ubrukt potensiale i å bruke Marianne som ressursperson ut 

mot klubbene.  

 
Få opp foreldreengasjement 

Mer krevende å engasjere foreldrene. Mange årsaker til dette, men vi bør ta 

utfordringen. 

  

Grenkomiteene oppfordres til å ta opp temaet på sine respektive høstmøter 

  

 

Vedtak: 

Det er enighet om at skikretsen må ta initiativ til å tenke nytt og anderledes.  

Alle grener bes om følge opp punktene fra møtet og ta med disse videre inn i en 

diskusjon med klubbene på sine respektive høstmøter. 

 



INFORMASJON 
 
 

SAK 75 INFORMASJON FRA STYRE/ADMIN 
 

Referat fra Skitinget 2022 

Kjetil ga et muntlig referat fra Skitinget 2022 i Molde, bl.a. de to sakene som angikk 

opprettelse av bredde- og rekrutteringsavdeling og bruk av post 3-midler. 

Det foreligger fortsatt ingen tingprotokoll, men saksliste m.m. for tinget ligger HER. 
 

Skikretsen gratulerer Tove Moe Dyrhaug som ny skipresident og Sigrid Snuggerud, 

Gjøvik Skiklubb, med gjenvalg som ungdomsrepresentant i Skistyret. 
 

I tillegg er skikretsen med følgende tillitsvalgte i sentrale verv; 

• Langrennskomiteen; Per Morten Nyeng, Ringebu-Fåvang SK, medlem 

• Hoppkomiteen; Kristian Brenden, Tormod Skilag, nestleder 

• Kombinertkomiteen; Linda Svendsrud, Gausdal Skilag, nestleder 

• Freestylekomiteen: Johanne Killi, Dombås IL, ungdomsrepresentant 

 
Forberedelser Skikretstinget 2023 

Skikretsen avholder etter planen ordinært skikretsting i mai 2023. Dato, form og 

opplegg vil bli tatt opp som egen sak på et senere styremøte, men styreleder informerte 

kort om ønsket prosess mht. planarbeid inn mot tinget, dvs. anleggs- og 

handlingsplan. 

 
Overgang fra SportsAdmin til iSonen for arrangementer 

NIF lanserte i 2021 sin nye arrangementsplattform, iSonen, som skal erstatte 

SportsAdmin som arrangementsverktøy. Alle rennsøknader skal da legges inn her, og 

terminlistene på hjemmesidene vil hente all sin informasjon fra iSonen. 
 

Planen var at Skiforbundet skulle ta i bruk iSonen f.o.m. sesongen 2022-23. Nå viser 

det seg at det fortsatt mangler en del på noen kritiske punkter, som førte til at det 

6.september ble bestemt at vi fortsetter med SportsAdmin en sesong til. 

 
 

Idrett og bærekraft 

Ellie tar høsten 2022 studiet Idrett og bærekraft på Norges Idrettshøgskole (digitalt), 

som gir totalt 10 studiepoeng. Kurset dekkes av NSF. Målet er at det som gjennomgås 

og læres på studiet, skal komme skikretsen til gode gjennom økt fokus på bærekraft i 

skikretsens arbeid, planer og kommunikasjon. 
 

 

Møteplan høsten 2022 

Oversikt over møter og møteplasser høsten 2022 
 

• Helgen 14-16. oktober: NSF Høstmøte, Oslo                                                 

• Tirsdag 25. oktober: Styremøte, Lillehammer 

• Tirsdag 13. desember: Styremøte, Lillehammer 
 

Grenene arrangerer egne høstmøter, følgende er vedtatt pt. 
 

• Onsdag 26. oktober: Høstmøte Langrenn, Birkebeineren Hotel, Lillehammer 

• Onsdag 26. oktober: Høstmøte Alpint, Idrettens Hus, Lillehammer 

 

 

Vedtak: 

Informasjonen tas til etterretning 

https://www.skiforbundet.no/norges-skiforbund/moter-og-samlinger/skitinget2022/dokumenter/


SAK 76 INFORMASJON FRA GRENER 

 

Langrenn 
 

• Referat LK-møte 22. august 

• Høstmøte arrangeres onsdag 26. oktober på Lillehammer 
 

• Prosessen med rennsøknader er i gang, men ettersom Langrenn er helt 

avhengig av at klubbene legger inn rennsøknader, er prosessen noe forsinket 

pga. usikkerheten med iSonen. 
 

• Samlinger 11-14 år 

o Lygna, søndag 28. august (Moen SK og Gran IL) 
o Karidalen, lørdag 10. september (Vind IL og ØTS) 
o Lalm, lørdag 15. oktober (klubbene tilknyttet Norddalen Ski) 
o Beitostølen, dato kommer (Valdres Ski) 
o Lillehammer, dato kommer (Lillehammer Skiklub) 

 

• Samlinger 15-16 år 

o 9-11. sept: Interkretssamling 15-16 år, Mosetertoppen 

o 25-27. nov: Snøsamling 15-16 år, Mosetertoppen 

 

 
 

Alpint/telemark 
 

• Referat AK-møte 23. august 

• Høstmøte onsdag 26. oktober på Lillehammer 
 

• Jobben med terminliste er godt i gang 
 

• Planlagte samlinger 

o 11. september: Barmarksamling på Lillehammer 

o Uke 41 (høstferie); Snøsamling, Hintertux/Juvass 

o 6. november: Barmarksamling Trettenhallen 
 

o November/desember: Felles skitreninger fordelt over kvelder /helger 
 

o Desember: Breddesamling på snø,  Skei 

o Januar: Fartssamling, Kvitfjell/Hafjell 
 

• Det jobbes med finansiering av Hafjell-Kvitfjell SNØ-laget, der kretsenes AK 

har blitt utfordret, se sak 73. 

 

 

Hopp/kombinert 
 

• Referat HKK-møte 30. august 2022 

• Høstmøte: Dato settes så snart vi vet når NSF Hopp og NSF Kombinert har 

sine høstmøter. 
 

• Det er ønske om et felles komitémøte med Hedmark HKK så snart 

terminlisteutkastene er klare – både for å samkjøre terminlister og evt. andre 

felles planer. 
 

• Det jobbes med å etablere et Team Lillehammer UNG, som en del av Team 

Lillehammer, i samarbeid med NTG, Lillehammerhopp og Lillehammer 

Nordic Combined. Målgruppen vil være utøvere 11 år og eldre. HKK vil 

koordinere sin aktivitet med dette teamet, med et felles årshjul for 

fellestreninger, samlinger m.m. 

 

https://www.skiforbundet.no/globalassets/06-krets---medier/oppland/langrenn/lk/motereferat/osk_lk_7_motereferat-22.08.22.pdf
https://www.skiforbundet.no/globalassets/06-krets---medier/oppland/alpint/ak-moter/2021-23/osk_ak-mote-23.08.2022_referat.pdf
https://www.skiforbundet.no/globalassets/06-krets---medier/oppland/hopp_kombinert/hkk/moter/osk_hkk_6_motereferat-30.08.22.pdf


Freestyle 

• Ikke avholdt formelt FK-møte, dialogen skjer digitalt 
 

• Samlinger 

o Lørdag 27. august: Jentecamp på Lillehammer (i regi av LSK) 

 

• Gausdal Skilag har fått tildelt HL 2023, big air og slopestyle 

Dombås IL skal arrangere NC-renn slopestyle 

 

 

 

Vedtak: 

Informasjonen tas til etterretning. 

 

 

 

 

 

 

 

 
Neste styremøte;  

tirsdag 25. oktober 2022 på Idrettens Hus, Lillehammer 

 

 

Referent Ellie, 

Lillehammer, 7. september 2022 


